
 
Skolebestyrelsesmøde

Dato: 19. juni 2024
 

Klokken: 17.00-19.00 Mødested:
7. årgangs lokaler Birkum

Kage: skolen
Vi sørger for lidt forplejning (MERE end kage🙂)

Afbud: Betina, Sanne, Hanne
(kommer evt. senere), Tusse,
Flemming

 
 
Dagsordenspunkter: Bemærkninger: Referat:
Godkende og låse referat fra
sidste møde
Godkendelse af dagsorden

Præsentation - bordet rundt Da Vivi er ny skoleleder
tager vi en kort runde.
Der er flere afbud og vi
gentager en ny runde efter
ferien.

Vivi: Endnu større
opmærksomhed på elevernes
læringsmiljøer, de pædagogiske
tiltag m.v.

En runde på, hvad det vigtige for
forældrerepræsentanterne er ift.
arbejdet i en skolebestyrelsen:
● Økonomien - hvordan

skolerne skal have de
stramme budgetter til at nå
hele vejen rundt.

● Dejligt at kunne gøre en
forskel

● Snak om at der er en
opmærksomhed på at den
“store” gruppe bor i Fraugde,
og så alle de andre, der bor
rundt i oplandet.

● Arbejdet i skolebestyrelsen
giver indsigt fx. omkring
inklusionsopgaven i
folkeskolen og
økonomitildelingen til såvel
det almene som det
specialiserede område.

● Fokus på at tale folkeskolen
op.

● Indsigt i, hvor stor
professionalisme der er på
Tingkærskolen - som
forældre får man indsigt i,
hvor meget personalet
arbejder for eleverne/
forældrene.

Nyt fra eleverne Eleverne har kun deltaget på
ganske få møder i dette skoleår.
Eleverne har de brugt energi på
elevrådet
Vi skal se på en anden mulighed
for at få elevernes stemme
repræsenteret fx. færre møder
med deltagelse af elevrødder
eller andet.



Meddelelser: Afrunding på skoleårets
planlægning,
Vi overvejer altid, hvornår det
giver mening at melde kommende
teams ud. Vi gør det for nogen
meget sent, for andre rettidigt
eller for tidligt. Det kan være
svært for nogle elever at vide, at
deres lærere/pædagoger skal
skifte årgang og andet.

Der bliver meldt skemaer og
teams ud på fredag.

Vi har gang tre ansættelsesforløb
i gang. Stillingerne er slået op.

SFO 2 har afholdt koloni, der var
overnatning i Tarup/Davinde.
Det var en stor succes, og vi
håber det kan gentages i
kommende skoleår. Der var 23
tilmeldte ud af 30 børn.

Der har også, som noget nyt
været afholdt LANparty

Årshjulet for skolebestyrelsens
arbejde:

● Skolebestyrelsens mødeplan
for kommende skoleår v. Tina

● Orientering om skoleplanen
for kommende skoleår v.
Malene

● Revidering af
skolebestyrelsens årshjul

● Fordeling af kontaktpersoner
til årgange

Udskudt fra maj måned

https://docs.google.com/do
cument/d/1Yl0NTk5ELHDD
LxOZFMWqDcm_sgNYNo
U2/edit

Mødeplan er gennemgået med få
rettelser til datoer. MH og TFL
retter til. Møderne holdes også til
næste år på såvel Birkum- som
Fraugde afdelingen.

Malene viste og gennemgik
skoleplanen for skoleåret
2024/2025

Ingen ændringer i årshjulet.
Når vi har udarbejdet
rusmiddelpolitikken får vi den
placeret.

0. årgang Kristina
1. årgang Kristina
2. årgang Hanne
3. årgang Hanne
4. årgang Stine
5. årgang Flemming
6. årgang Tina
7. årgang Betina
8. årgang Flemming
9. årgang Gitte

Opmærksomhed på at SKBrep.
bliver inviteret med på møder på
årgange

https://docs.google.com/document/d/1Yl0NTk5ELHDDLxOZFMWqDcm_sgNYNoU2/edit
https://docs.google.com/document/d/1Yl0NTk5ELHDDLxOZFMWqDcm_sgNYNoU2/edit
https://docs.google.com/document/d/1Yl0NTk5ELHDDLxOZFMWqDcm_sgNYNoU2/edit
https://docs.google.com/document/d/1Yl0NTk5ELHDDLxOZFMWqDcm_sgNYNoU2/edit


● Politik for elevfravær https://docs.google.com/do
cument/d/1DfKtNQbChLqB
4VO-D0DmhdmsTxLsa7P
M/edit?usp=sharing&ouid=
116508886742998934807&
rtpof=true&sd=true

Godkendt

Rusmiddelpolitik Udkast:
https://docs.google.com/do
cument/d/1EId2pvu_S_Qg
VidyMOt2mVQMpS0nq_Jn/
edit

Udskydes til møde efter
sommerferien, da vi har fået
afbud fra en del medlemmer på
dagens møde

Hyrdebrev vedr. skærmbrug På Tingkærskolen vil vi lave en
afdækning af hvordan er det vi
pædagogisk bruger skærme pt og
hvad bliver den brugt til
Hvor meget bruger vi skærme i
klasserne til fagligt indhold

Systemet for dataopsamlingen er
ikke helt på plads endnu.

Når data er indsamlet og
bearbejdet, deler vi resultater og
indsatser med SKB.

Undervisningsmiljøvurdering MH orienterede om status.

Meddelelsesbogen Meddelelsesbogen har erstattet
elevplaner. Den skal indeholde
handleplaner for den enkelte elev.

Der vil være introduktionsmøde
med personalet omkring systemet
og de krav der er.
Efterfølgende vil vi udbyde kurser
ift. udfyldelse mv.

Skolebestyrelsen
● SKB valg personale

kommende skoleår
● valg til SKB forældre-

repræsentanter i skoleåret
25-26

Personalerepræsentanter vælges
snarest og meldes deltager på
næste møde.

I starten af skoleåret skal
forældrerepræsentanterne
fortælle om de ledige positioner,
der kommer i SKB.
Man behøver ikke frafalde
selvom, man ikke har børn på
skolen, man må gerne sidde
perioden ud.

Husk FSFO forældrene alt efter,
hvornår valget placeres.
Kommende forældre kan også
komme på valg.
Der skal udarbejdes et talepapir
om opgaven til kommende
forældremøde.
Inviter kommende medlemmer
med på møde

https://docs.google.com/document/d/1DfKtNQbChLqB4VO-D0DmhdmsTxLsa7PM/edit?usp=sharing&ouid=116508886742998934807&rtpof=true&sd=true
https://docs.google.com/document/d/1DfKtNQbChLqB4VO-D0DmhdmsTxLsa7PM/edit?usp=sharing&ouid=116508886742998934807&rtpof=true&sd=true
https://docs.google.com/document/d/1DfKtNQbChLqB4VO-D0DmhdmsTxLsa7PM/edit?usp=sharing&ouid=116508886742998934807&rtpof=true&sd=true
https://docs.google.com/document/d/1DfKtNQbChLqB4VO-D0DmhdmsTxLsa7PM/edit?usp=sharing&ouid=116508886742998934807&rtpof=true&sd=true
https://docs.google.com/document/d/1DfKtNQbChLqB4VO-D0DmhdmsTxLsa7PM/edit?usp=sharing&ouid=116508886742998934807&rtpof=true&sd=true
https://docs.google.com/document/d/1DfKtNQbChLqB4VO-D0DmhdmsTxLsa7PM/edit?usp=sharing&ouid=116508886742998934807&rtpof=true&sd=true
https://docs.google.com/document/d/1EId2pvu_S_QgVidyMOt2mVQMpS0nq_Jn/edit
https://docs.google.com/document/d/1EId2pvu_S_QgVidyMOt2mVQMpS0nq_Jn/edit
https://docs.google.com/document/d/1EId2pvu_S_QgVidyMOt2mVQMpS0nq_Jn/edit
https://docs.google.com/document/d/1EId2pvu_S_QgVidyMOt2mVQMpS0nq_Jn/edit


Tina og Vivi laver et udkast og
sender ud til SKB medlemmerne
efter sommerferien.

Tøjmarked Afklaring af om der skal
arbejdes videre i etablering
af et tøjmarked. Hvis ja -
hvordan og hvornår.

Pt. er der ingen interesse for det.

Eventuelt

Punkter til næste møde: Rusmiddelpolitik
Næste møde: 28. august 2024

 
 


